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Szanowny Panie Prezydencie,

W związku z ograniczonymi możliwościami widoczności prowadzących pojazdy mechaniczne wnioskuję o zastosowanie pasów 3D w dzielnicy
Stodoły. Pasy 3D wydają się być przeszkodą co może skłonić kierowców do zachowania szczególnej ostrożności w miejscu, do którego się
zbliżają. Proponuję, by pierwsze tego typu pasy w Rybniku zastosować na ulicy Rudzkiej w ramach przejścia dla pieszych w okolicach
przystanku Stodoły, kapliczki w stodołach w załączeniu zrzut zrobiony z Google Maps. Tego typu pasy można zastosować na stałe, bądź
czasowo jako forma testowego oznakowania.

Z wyrazami szacunku,
Karol Szymura
Radny Miasta Rybnika
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